
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  04/09/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) στoν κ.  Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
            2) στην κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Συνεχείς πλέον οι κλοπές σε Ιερούς Ναούς της ανατολικής Αττικής» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
 
Ένα ακόμη στόχο διαρρηκτών αποτέλεσε και ο Ιερός Ναός της Υπαπαντής του Κυρίου 
στην Αρτέμιδα, ο οποίος βεβηλώθηκε από επιτήδειους που ήθελαν να αποσπάσουν 
χρήματα από το παγκάρι του ναού. Σύμφωνα, με το δημοσιευθέν φωτογραφικό υλικό, οι 
δράστες  έσπασαν τα κάγκελα ενός παραθύρου και εν συνεχεία εισέβαλλαν στον Ιερό 
Ναό, προκαλώντας φθορές στον ιερό χώρο, καθώς έσπαγαν ο,τιδήποτε  θα μπορούσε 
να  περιέχει χρήματα. 
 
Δυστυχώς πλέον, το φαινόμενο είναι σύνηθες στην ανατολική Αττική, με τους κατοίκους 
να δηλώνουν για πολλοστή φορά τον φόβο τους για την υψηλή εγκληματικότητα και να 
εκφράζουν την πεποίθηση τους, ότι είναι πλήρως εγκαταλελειμμένοι. 
 
Υπενθυμίζεται,  ότι κατά το παρελθόν Σας είχα επισημάνει την αδιαπραγμάτευτη ανάγκη 
της περιοχής και των κατοίκων για αύξηση των περιπολιών και ενίσχυση της 
αστυνόμευσης, καθώς και το γεγονός ότι πλέον οι Ιεροί Ναοί αποτελούν συχνό στόχο 
επιτήδειων.  
 
Ενδεικτικά αναφέρω: 
α) την υπ’ αριθμ. πρωτ. 4711/14-09-2021 Ερώτηση μου, στην οποία Σας ενημέρωνα για 
την κλοπή  στον Ιερό Ναό Αγίας Τριάδας στην Ραφήνα Αττικής, στον οποίο οι δράστες 
αφού έσπασαν τα κάγκελα ασφαλείας παραθύρου, εισέβαλαν στον Ιερό χώρο του Ναού 
και απέσπασαν χρήματα από το παγκάρι, στο οποίο οι πιστοί είχαν διαθέσει χρήματα για 
τον στολισμό του Επιταφίου. 
 
β) την υπ’ αριθμ. πρωτ. 2948/07-02-2022 Ερώτηση μου, αναφερόμενος στον Ιερό Ναό 
Παναγίτσας Αρτέμιδας  που αποτέλεσε στόχος ληστών και 
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γ) στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 4954/03-05-2022 Ερώτηση μου,  στην οποία ανέφερα την κλοπή  
στον Ιερό Ναό Αγίας Παρασκευής στην Αρτέμιδα Αττικής, ότε οι δράστες φέρεται να 
εισέβαλαν στον Ιερό χώρο του Ναού  το Μεγάλο Σάββατο, μετά το πέρας της 
αναστάσιμης λειτουργίας. 
 
Μετά λύπης μου παρατηρώ, ότι η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας όχι μόνο αδυνατεί 
να είναι εγγυήτρια της ασφάλειας των πολιτών, εκπροσωπώντας το κράτος δικαίου αλλά 
ταυτόχρονα παραμελεί και την στοιχειώδη φύλαξη των ιερών χώρων και συμβόλων της 
Ορθοδοξίας μας.  
 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Σε τι ενέργειες έχετε προβεί μέχρι σήμερα για την πάταξη της εγκληματικότητας 
στην ανατολική Αττική; 

2) Με τι ενέργειες αυξάνετε την φύλαξη Ιερών Ναών, οι οποίοι κατά τις ημέρες εορτών 
δέχονται πλήθος προσκυνητών; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




